
 

Protokół z X posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 28.01.2020 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 43 przy ul. Śliwińskiego 5. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.30. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja na temat propozycji nowej organizacji ruchu na ul. Szpinalskiego w Dzielnicy 

Czechów Północny (z udziałem przedstawicieli Wydziału Zarządzania Ruchem Drogowym i 

Mobilnością UM Lublin). 

5. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

6. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy i po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 członków Rady obecnych jest 13 co stanowi niezbędne quorum do głosowania i 

podejmowania uchwał. Lista obecności w załączniku nr 1. 

Przewodnicząca Rady powitała obecnych na posiedzeniu przedstawicieli Wydziału Zarządzania 

Ruchem Drogowym i Mobilnością UM Lublin: dyrektora pana Dariusza Działo i pana Tomasza 

Dąbrowskiego oraz panią kierownik os. Paderewskiego Jolantę Grebluk, radnego Miasta Lublin pana 

Marcina Bubicza i przedstawicieli Straży Miejskiej w tym dzielnicowego pana Tomasza Skrobowskiego. 

 

Ad.2) Przewodnicząca zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Przewodniczący 

Zarządu Piotr Zygan zgłosił zmianę polegającą na zamianie punktu 3 z 4. Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie zaproponowany porządek obrad. Nowy porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.3) Przewodnicząca oddała głos panu Tomaszowi Dąbrowskiemu z Wydziału  Zarządzania  Ruchem 

Drogowym i Mobilnością UM, który przedstawił propozycje dotyczące zmiany organizacji ruchu na ul. 

Szpinalskiego.  Przygotowano kilka rozwiązań dla ruchu jednokierunkowego i dwukierunkowego. 

Ruch jednokierunkowy odbywałby się od ul. Paderewskiego (wjazd) w stronę ul. Śliwińskiego (wyjazd). 

Przy tym rozwiązaniu parkowanie przed przejściem jest niedozwolone. Wariant I przewiduje 122 miejsc 

postojowych (+2) i likwidację dwóch przejść dla pieszych. Natomiast wariant II 114 miejsc postojowych 

przy zachowaniu wszystkich przejść dla pieszych. 

Przy ruchu dwukierunkowym traci się ok. 8 miejsc postojowych przy każdym przejściu dla pieszych 

ponieważ przepisy ruchu drogowego zabraniają parkować samochody 10 m przed i 10 m za przejściem. 

Obecnie jest 88 (ewentualnie +6) 94 miejsc parkingowych. Zgodnie z przepisami powinno być 

dopuszczonych 71-77 z zachowaniem dwóch przejść dla pieszych. Wariant I z dodatkowym 

parkowaniem na jezdni przewiduje 82 miejsc postojowych ewentualnie (+6) 88. Wprowadzając ruch 

wahadłowy na pewnym odcinku ulicy z zachowaniem dwóch przejść dla pieszych zyskuje się od 6 do 

11 miejsc, a przy likwidacji dwóch przejść (+12) byłoby 100 miejsc parkingowych. W wariancie II  

przewiduje się parkowanie na jezdni oraz „okrakiem” czyli na jezdni i chodniku, z likwidacją dwóch 

przejść dla pieszych zyskuje się dodatkowe dwa miejsca. W sumie byłoby ich 113. W wariancie III z 



zachowaniem wszystkich przejść dla pieszych, z dodatkowym parkowaniem na jezdni oraz „okrakiem” 

przewiduje się 101 miejsc parkingowych. 

Z uwagi na parametry chodnika nie ma możliwości aby w całości na mim parkować. Parkowanie 

okrakiem nie byłoby oznakowane (takie oznakowanie wykonywane jest tylko w strefie płatnego 

parkowania. 

Dyrektor Wydziału pan Dariusz Działo powiedział, że wdrożenie któregokolwiek wariantu jest możliwe 

w ciągu dwóch miesięcy. Poprosił również o przesłanie wspólnego, uzgodnionego z SBM Choiny 

proponowanego projektu organizacji ruchu na os. Choiny. 

Pan Tomasz Skrobowski stwierdził, że ruch jednokierunkowy nie był by dobrym rozwiązaniem z uwagi 

na zbyt duże przyzwyczajenia kierowców. 

 

Ad.4) Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu z IX posiedzenia Rady Dzielnicy 

Czechów Północny. Pan Arkadiusz Ligęza wniósł dwie poprawki literowe. Więcej uwag nie było.  

Protokół zostały przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie głos zabrał pan Marcin Bubicz. Przedstawił on swoją propozycję nadania nazwy dla nowego 

ronda powstałego w ciągu ul. Choiny, przy granicy miasta. Rada już dwukrotnie opiniowała nazwę dla 

tego ronda. W stosunku do pierwszej (im. pułkownika Władysława Rokickiego) uwagi wniosło IPN. Z 

kolei druga (JAWORZNIACY) nie uzyskała akceptacji gminy Niemce. Radny proponuje aby rondo 

nosiło nazwę im. Margaret Thatcher. 

Odrębne zdanie miał pan Jakub Paruch, tzn. jeżeli chodzi o to rondo, to nie widzi przeszkód lecz jeżeli 

o rondo tzw. „biszkoptowe” to ma swojego kandydata. 

Pani Lucyna Więcierzewska zasugerowała, że wg niej ronda i ulice powinny kultywować Polaków a nie 

sięgać po zagraniczne wzorce. Głosami 12 za, 1 przeciw i 0 wstrzymującymi się Rada Dzielnicy poparła 

projekt pana radnego Marcina Bubicza. 

 

Ad.5) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Pan Piotr Zygan poinformował, że na początku stycznia jednak włączono oświetlenie na ul. 

Paderewskiego pomimo zaleceń i uwag PGE dotyczących kontynuacji budowy (inwestycja nie 

zakończona). O tym jak obecnie wygląda sytuacja z koniecznością kontynuacji budowy oświetlenia, 

Przewodniczący Zarządu poinformuje Radę na kolejnym posiedzeniu, które będzie dotyczyło podziału 

rezerwy celowej. Ponadto Przewodniczacy Zarządu poinformował, że: 

- w budżecie miasta na 2020 rok pojawiły się dwie nasze propozycje: dokończenie remontu ul. 

Zakopiańskiej i dokończenie remontu ul. Żelazowej Woli. 

- odbyły się spotkania w ramach strategii 2030 pt. „Mobilne miasto” i „Samowystarczalność dzielnic-

dobre sąsiedztwo”. 

- otrzymaliśmy (do naszej wiadomości) kopię pisma mieszkanki ul. Konstantynów do ZDM w sprawie 

utworzenia ciągu pieszego wzdłuż ul. Koncertowej o długości 167 m (od Ronda Kilara do                   ul. 

F. Arsztajnowej). 

- otrzymaliśmy pismo w sprawie wysokości rezerwy na 2020 rok, która wynosi 150.000,00 zł. Decyzję 

o jej przeznaczeniu musimy podjąć do 30.04.2020. 

 

Ad.6) Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Jest prośba Mirosława Czerniaka i Anny Świetlickiej aby wyznaczyć inny termin naszych spotkań. 

Przewodnicząca Rady prosi o przesłanie wiadomości kiedy i o której możemy się spotykać. 

Lucyna Więcierzewska zwróciła się z pytaniem do radnego Marcina Bubicza dlaczego przekazanie 

miastu ul. Leszetyckiego trwa tak długo. 

 

 

 

 



Posiedzenie zakończono o godz. 19.50. 

 

Protokołowała Anna Świetlicka ….......................................................................................... 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu …......................................... 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny …........................................................ 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 


